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1. Συγκρότηση Σώµατος Γενικού Συµβουλίου. 

 

Ν. Α∆ΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι καλωσορίσατε και καλή θητεία στους 

καινούριους. Πριν µπω στο θέµα του Προεδρείου ήθελα να σηµειώσω 

ορισµένα πράγµατα για το Συνέδριο πολύ σύντοµα. 

  Κατ' αρχήν νοµίζω πρώτη φορά έπειτα από 10 µέρες σχεδόν 

δεν έχουν έρθει οι καταστάσεις ψηφισάντων και ξέρετε ότι έχουν κατατεθεί 

ενστάσεις.  ∆ηλαδή ενώ έκλεισαν οι κάλπες µε 840 ψηφίσαντες και 204 σε ένα 

τµήµα, στο τέλος η Εφορευτική Επιτροπή έβγαλε 339 και 203 σε ένα τµήµα 

στο οποίο καταµετρήθηκαν 10 ψηφοδέλτια δικά µας και στο τέλος βγήκαν 9. 

  Εµείς έχουµε ζητήσει και κάναµε ένσταση και στην Εφορευτική 

Επιτροπή η οποία αρνήθηκε να κάνει επανακαταµέτρηση των ψηφοδελτίων. 

Μάλιστα βρέθηκαν και ψηφοδέλτια χωρίς υπογραφή δικαστικού. Έχουµε 

ζητήσει τις καταστάσεις ψηφισάντων, ακόµη οι καταστάσεις -φαίνεται είναι 

µακρύ το ταξίδι από τη Ρόδο!- δεν έχουν έρθει και επιφυλασσόµαστε για 

οποιεσδήποτε ενέργειες χρειαστεί. 

  ∆εν έχουµε στοιχεία να αποδείξουµε κάτι, αλλά νοµίζω από το 

Συνέδριο µαζί και µε άλλα πράγµατα, το ότι ψήφισαν µετά την απόφαση που 

είχαµε πάρει να πιστοποιούνται αντιπρόσωποι την άλλη µέρα 

πιστοποιήθηκαν χωρίς να ενηµερωθούν οι παρατάξεις, δηµιουργούν πάρα 

πολλά προβλήµατα και νοµίζω όλοι γνωρίζετε ότι αυτό για µας κόστισε µια 

έδρα. Νοµίζω αυτά πρέπει να καταγραφούν, τα έχω πει σε όλους. 

  Όσο για τα Προεδρία νοµίζω ότι η θέση µας είναι γνωστή. Ήδη 

στις δυο παρατάξεις εµείς απευθύναµε και µια πρόταση που θεωρούµε ότι για 

να προχωρήσει ο κλάδος θα πρέπει να υπάρχει µια άλλη λογική από εδώ και 
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πέρα η οποία πρέπει να εκφραστεί σε όλα τα όργανα. Κατά συνέπεια δεν θα 

συµµετέχουµε σε αυτή την ψηφοφορία. 
 

 2


